

萬方數據知識服務系統

WANFANG DATA - CHINA ELECTRONIC RESOURCES



「萬方數據」

WANFANG DATA

萬方數據是中文信息服務行業的主要供應商,提供科技、學術和商務信息予世界各地的學術及機構圖 書館使用。我們的信息產品覆蓋人文、經濟、理工、醫學等所有學科,包括期刊、學位論文、公司情 報及視頻等不同的內容方式。

Wanfang Data is the leading Chinese information provider of scientific, academic & business information to academic and corporate libraries all over the world. Our information products cover all subjects from humanity, business to medical and technology, with different kinds of content ranging from journals, dissertations, to company profiles and videos.

中國數字化期刊數據庫 CHINA ONLINE JOURNALS DATABASE (COJ)

中國數字化期刊數據庫提供大約7000種中國出版的學術期刊,包括哲學政法、經濟財政、社會科學、 教科文藝、基礎科學、農業科學、醫藥衛生、工業技術八大類。

China Online Journals (COJ) provides a collection of about 7000 academic journals for all subjects published in China, in eight categories as below:

- Law & Politics
- Economics and Finance
- Social Sciences
- Arts and Humanities
- Natural Sciences
- Agriculture
- Medical and Health
- Industrial Technology





中國學位論文數據庫 CHINA DISSERTATIONS DATABASE (CDDB)

中國學位論文數據庫提供超過一百萬篇各種學科的博碩士學位論文,內容由中國各主要大學以及研究單位提供。

This China Dissertations Database (CDDB) provides a collection of over one million dissertations in all subjects, either of master or doctoral degree endowed by most major universities and research institutes in China.





中國學術會議論文數據庫 CHINA ACADEMIC CONFERENCE PROCEEDINGS DATABASE (CACP)

中國學術會議論文數據庫提供超過一百萬篇各種學科的 學術論文,內容覆蓋中國的國家一級學會以及主要大學 在中國召開的16,000多個全國性學術會議。

China Academic Conference Proceedings Database (CACP) provides over one million academic papers from about 16,000 academic conferences held in China in all subjects. The conferences were mostly held by first class academic associations and universities in China.



中國新方志知識服務系統 NEW CHRONICLES OF CHINA (NCC)

中國新方志知識服務系統整合了1949年建國以來所出版 的新方志,詳細記錄了各市、縣、鄉、區以及工廠企業 的地方歷史,是微觀研究中國社會、經濟、政治、文化 變遷的豐富資源。

New Chronicles of China Database (NCC) provides all kinds of Chronicles (方志) published since 1949, depicting the local history of cities, villages, counties, districts, departments, factories or corporations in China, with detailed description of the locality in all aspects. It is



surely fruitful resources to realize the social, economic, political and cultural changes of modern China from a local point of view.

中國標準文獻數據庫 CHINA STANDARDS DATABASE

中國標準文獻數據庫收錄的國家標準和行業標準,由國務院各行政主管部門制定,現時總數超過九萬篇標準全文。

China Standards Database covers over 90,000 documents of national standards and

industrial standards in China.

These standards are all promulgated by the governing departments of the State Council of China. 中华人民共和国建筑工业行业标准 JG/T 189-206



中國企業公司與產品數據庫 CHINESE COMPANIES & PRODUCTS DATABASE (CECDB)

中國企業公司與產品數據庫建立於1988年, 由萬方數據聯合中國近百家信息機構共同 開發,現時收錄96個行業近17萬家企業的 詳盡信息,收錄範圍以中國大陸的中大型 公司為主,是國內外工商界了解中國市場 的一條捷徑。

Chinese Companies & Products Database (CECDB), the most updated & comprehensive of its kind, was initiated by Wanfang Data in 1988 with the



participation of various governmental bodies. Now the database contains information of about 170,000 companies in China, mostly in medium and large size, selected by registered capitals, annual turnover, industry ranking, etc.

中國法律法規數據庫 CHINA LAWS AND REGULATIONS DATABASE

中國法律法規數據庫包括自1949年中華人民共和國成立以來全國人大等單位頒佈的法律、行政法規、 最高人民法院和最高人民檢察院等上述單位的法律法規、司法解釋等,同時還有各部門規章、各地地 方性法規和地方政府規章,以及參與的國際條約和公約等,現時收錄超過30萬篇全文。

China Laws and Regulations Database is a comprehensive collection of laws, regulations, case interpretations, statements and treaties announced by the Chinese governments, with over 300,000 full-text available.



中國專利數據庫

CHINA PATENTS DATABASE

中國專利數據庫收錄1985年以後批准的中國專利,是尋找新商機、研發產品、創新設計、索取專利資料及申請專利的必備工具。

China Patents Database contains records of Chinese patents approved after 1985. It is invaluable for new business opportunities, research and design, product development as well as patent information retrieval and patent application.



萬方數據視頻知識服務系統 WANFANG VIDEO DATABASE

萬方數據視頻知識服務系統收錄了超過 一萬部在線視頻節目,主要內容覆蓋人 文、商業、醫學及科技等,由萬方數據 聯合海內外著名的專業製作機構提供, 包括鳳凰衛視、中央電視台、中華醫學 會、中國科學院等。



Wanfang Video Database is consisted of over 10,000 online videos, in topics of humanities, business, medical and technology. The videos are sourced from renowned TV stations and institutions such as Phoenix TV, CCTV, Chinese Medical Association, Chinese Academy of Sciences, etc.

萬方數據股份有限公司由中國科技部直屬的中國科技信息研究所所創立, 現已成為中國信息服務行業的領導企業, 總部設在北京, 分部辦公室遍及上海、廣州、武漢、西安、瀋陽、成都、香港、北美等地。

Wanfang Data Co. Ltd is now the leading information contents provider in China, founded by the Institute of Scientific & Technological Information of China (ISTIC), the Chinese Ministry of Science & Technology. Headquartered in Beijing, the company set up offices all around in China, e.g. Shanghai, Guangzhou, Wuhan, Xian, Shenyang, Chengdu, Hong Kong, as well as in North America.

聯絡資料 CONTACT DETAILS

亞洲區業務(中國大陸以外)

萬方數據 (香港) 有限公司

地址:香港灣仔盧押道18號海德中心6樓D座

電話: 852-25295698 傳真: 852-28613494

電郵: wanfang_hk@wanfangdata.com.cn

Hong Kong office (sales in Asia except China mainland)

Wanfang Data Corporation (HK) Ltd

Address: Flat D, 6/F, One Capital Place, 18 Luard Road, Wanchai, Hong Kong.

Tel: 852-25295698 Fax: 852-28613494

Email: wanfang_hk@wanfangdata.com.cn